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Ond. :  Algemene Ledenvergadering 
 
Geachte leden, 
  
Namens het  Bestuur nodig ik jullie uit tot het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering van onze vereniging, 
welke vergadering gehouden wordt op donderdag 23  november 2017 a.s. om 20.00 uur  in het clublokaal op 
Sportpark De Meeren.  
 
Vanaf 19.30 uur is de inloop mogelijk met koffie/thee/versnapering. 
 
Voor de  vergaderagenda zie hieronder.  
Een toelichting op een aantal van de  agendapunten is te vinden op de volgende pagina van deze uitnodiging. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Len Gielen  (secretaris) 
 
Agenda: 

1. Opening en eventuele mededelingen 
2. Algemene jaarstukken: 

- Notulen Algemene Ledenvergadering  d.d. 24.11.2016 
- Notulen Extra Algemene Ledenvergadering d.d. 14-12-2016 
- Algemeen jaarverslag 

3. Seizoen 2016-2017 visueel in beeld 
4. Presentaties:     

- Jaarverslag Seniorencommissie 
- Jaarverslag Jeugdcommissie  
- Jaarverslag Technische Commissie 
- ‘Toekomstvisie in het kort’ door bestuur  

5. Financiële jaarstukken :   
- Financieel verslag 2016/2017 
- Begroting 2017/2018 
- Contributies 
- Controle Kascommissie 
- Benoeming nieuwe Kascommissie  

6. Kantinegebeuren 
7. Bestuursverkiezingen 
8. Werkgroep Vrienden van VV Baarlo:  een interview  
9. Eventueel nog nader door bestuur vastgestelde agendapunt(en)  
10. Rondvraag 
11. Sluiting 
 
Volgende pagina : toelichting op een aantal agendapunten 
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TOELICHTING OP AGENDAPUNTEN 
 
Agendapunten 2 : notulen en algemeen jaarverslag 
De notulen van de voorgaande Algemene Ledenvergadering d.d. 24.11.2016 alsmede Extra Algemene 
Ledenvergadering d.d. 14.12.2016 als ook het algemene jaarverslag kunnen worden geraadpleegd in de 
bijlagen en kunnen desgewenst te worden  gedownload vanaf de clubsite http://vvbaarlo.nl/actueel. 
 
Agendapunt 4: Powerpointpresentaties (jaarverslagen) senioren-, jeugd- en technische commissie en 
toekomstplannen in het kort door bestuur 
 
Agendapunt 5: Financiële jaarverslagen 
Nadere toelichting door de penningmeester op de alsdan te verstrekken balans en exploitatierekening 
over het afgelopen seizoen alsmede begroting voor het nieuwe seizoen.  
 
Contributies 2017-2018 worden alleen aangepast met de gebruikelijk jaarlijkse 3%  index. Er zal, mits geen 
onvoorziene zaken plaatsvinden,  geen extra verhoging van de contributies plaatsvinden.  
 
Tijdens de vergadering zal de kascontrolegroep bestaande uit de leden Marcel Thijssen, Marina v.d. 
Kerkhof en Bram Ebus verslag doen van de door hun verrichte kascontrole, waarna de nieuwe 
kascontrolegroep voor het nieuwe seizoen ter vergadering dient te worden vastgesteld.  
Statutair is aftredend Marcel Thijssen (maximum van 3 achtereenvolgende jaren als lid van 
kascontrolegroep bereikt). De voorzitter van de vergadering doet hierbij dan ook een beroep op de leden 
om op vrijwillige basis toe te treden tot de kascontrolegroep om deze weer aan te vullen tot de gewenste 
sterkte van 3 leden ( niet zitting hebbend in het algemeen bestuur ).   
 
Ter info : de kascontrole vindt slechts 1x per jaar plaats op uitnodiging van de penningmeester en neemt 
hooguit een tijdsbeslag van enkele uurtjes in beslag op één avond kort voor de algemene ledenvergade-
ring.  
 
Agendapunt 7: Bestuursverkiezingen 
 
Statutair zijn volgens functierooster aftredend : 
 Secretaris/ vice-voorzitter : Len Gielen 
      herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Algemeen Bestuur 
 Lid  namens Seniorencommissie: Edwin Peeters (Voorzitter Seniorencommissie) 

herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Seniorencommissie 
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Notulen  van de Algemene Ledenvergadering van  VV Baarlo ,  
gehouden op donderdag 24 November 2016 in het clubgebouw in De Meeren. 

_____________________________________________________________________________________ 
 
1. Opening 

Voorzitter Sjack Janssen  opent ca.20.00 uur  de vergadering en heet alle aanwezigen (43 stemgerechtigde 
leden) welkom. Op zijn verzoek  wordt een moment van stilte in acht genomen voor alle overleden leden van 
de vereniging. In het bijzonder het in afgelopen seizoen overleden lid Annie van de Eertwegh. 
 

2. Notulen Algemene ledenvergadering d.d. 16.12.2015 
- N.a.v. opmerking in notulen vraagt Wilma Wijnen of er nu ook periodiek een controle plaatsvindt van 
AED, EHBO-verbandsdozen en BHV-lijst ook periodiek (min. jaarlijks) een update krijgt. Huidige lijst is 
volgens haar niet up to date.  
Antwoord: Controle van AED en EHBO-verbandsdozen geschiedt door lid van WG Accommodatiebeheer 
(Cees v.d. Heuvel). Lijst BHV’ers is inderdaad niet meer up to date. Zal z.s.m. actie op worden ondernomen. 
- De notulen worden zonder verdere opmerkingen akkoord bevonden en ongewijzigd vastgesteld onder 
dankzegging van de samensteller, de secretaris. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
- geen afmeldingen voor vergadering binnengekomen van leden ter vermelding  
- Geen ingekomen stukken van enig belang voor vermelding cq. behandeling op de ledenvergadering.   

 
4. Jaarverslagen 

- Algemeen jaarverslag en afdelingsverslagen 2015-2016 zijn al enige tijd voor de leden ter raadpleging 
gepubliceerd via de clubsite www.vvbaarlo.nl en  lagen deze enkele weken ter inzage in het clubgebouw. - 
- Vooraf aan de vergadering zijn ook nog eens exemplaren verstrekt aan de aanwezige leden.  
- Jan Emonts: mist in Jaarverslag Seniorenafdeling  stukje over sportieve prestaties van vrouwenvoetbal 
Antwoord Twan Jacobs (wedstr.secr.): per abuis niet vermeld; bij volgend jaarverslag weer vermelding!   
- Jaarverslagen  worden verder zonder extra op- en aanmerkingen akkoord bevonden door vergadering 
onder dankzegging van de samenstellers. 
 

5.      Presentaties namens of door commissies, werk- of projectgroepen 
  

 Projectgroep Toekomst VV Baarlo (René Janssen) 
- Presentatie m.b.t. korte terugblik, status initiatieven en toelichting toekomstige organisatiestructuur 
- Nieuwe organisatiestructuur voor belangrijk deel nog gebaseerd op bestaande (beschreven) versie. 

Wijziging met name in samenvoeging van de huidige drie separate commissies voor senioren, 
veteranen en zaal  tot één commissie Senioren.  

- Daarnaast uitbreiding werkgroepen en opzet van een projectorganisatie. 
- Bestuur zal gaan bestaan uit 6 leden: voorzitter, secretaris, penningmeester en iedere commissie 1 

bestuurslid ter vertegenwoordiging  (in principe de voorzitter van de commissie). 
- Momenteel nog enkele bestuursvacatues 
- M.b.t. dit thema belooft René Janssen binnenkort met een ‘verrassing’ te komen. 
- Verder: enkele leden van de WG Communicatie hebben inmiddels een communicatieplan uitgewerkt 

en gepresenteerd. Met voorstellen en ideeën voor verbetering van de interne en externe communi-
catie. Uitgangspunt voor de werkgroep om mee aan de slag te gaan komende tijd. 

 
Werkgroep Fondsenwerving  (Jules Dorssers) 
- presentatie m.b.t. korte toelichting status sponsoring én voorstel voor  opzet van  een “kledingfonds” 
- allereerst voorstelling van huidige leden WG Fondsenwerving 
- de 2 nieuwe hoofdsponsors Caroz en Enjob hebben er inmiddels één seizoen  opzitten.  
- tot volle tevredenheid over samenwerking van zowel club als sponsors  
- verder afgelopen seizoen 30-tal nieuwe sponsors geworven; opbrengsten hiervan nog niet zichtbaar 

in financiële stukken over het afgelopen seizoen; pas  dit seizoen zal dit in boeken tot uiting komen. 

http://www.vvbaarlo.nl/


 

 

- het gestelde doel ‘hoofdveld geheel vol rondom met borden’ nadert realisatie  
- potentieel grote sponsor indien de club MVO-activiteiten gaat uitvoeren (Salvatore Cunsolo is 

hiermee inmiddels aan de slag om dit van de grond te krijgen) 
- Coöp wil verder nog samen met VV Baarlo acties doen, waarvan beide partijen zullen profiteren. 
- sponsordocumentatie gecentraliseerd (info; contracten e.d.) 
- nieuw sponsorboekje met sponsorpakketten 
- succesvolle sponsordag gehad – golfclinic - met veel deelname 
- intentie oprichten kledingfonds (MVC’19 en Spcl. Irene als voorbeeld in deze). 
- creëert gelijkheid  niet alleen spelers van teams met sponsor een tenue, maar alle spelende leden 

ongeacht team waar men in speelt; bovendien uniform clubtenue voor alle teams 
- ieder spelend lid betaalt dan naast contributie nog vast te stellen jaarlijkse bijdrage aan kledingfonds  
- daarvoor wordt clubtenue beschikbaar gesteld ongeacht in welk team men speelt  
- clubtenue blijft eigendom van de club ; beheerorganisatie wordt daarvoor opgetuigd 
- keuze uit 3-tal leveranciers (doorgestarte Feroce; Ditoga en Sport 2000 De Bruijn) 
- idee  van kledingfonds zal verder uitgewerkt worden en binnenkort in separate ledenvergadering ter 

goedkeuring aan leden worden voorgelegd 
- werkgroep Fondsenwerving verder intentie om Vrienden van VV Baarlo weer leven in blazen 
- Jules raadt tenslotte eenieder aan internetartikel “300% contributieverhoging” (googelen) te lezen  

“wake up cal” ter inspiratie 
Voorzitter Sjack Janssen bedankt ter afsluiting van dit agendapunt verder beide sprekers voor hun 
interessante presentaties. 
 

6. Financiële verslaggeving 
- Penningmeester Ruben Peeters geeft aan de hand van een powerpointpresentatie een toelichting op de 
exploitatie- en balansrekening over het afgelopen seizoen 2015-2016 alsmede de begroting voor het 
lopende seizoen 2016-2017.  De balans geeft aan dat de financiële basis van de club weliswaar wat verbe-
terd  is t.o.v. seizoen eerder, maar nog steeds een exploitatietekort (ca. €5000) laat zien . Zij het met de 
opmerking dat kosten van dakonderhoud in zijn geheel direct op de exploitatie zijn afgeboekt ipv alleen 
afschrijving. Was dit wel gedaan dan zou er ongeveer quitte gedraaid zijn.  
- Voornaamste oorzaken van trendommekeer:  de kantineomzet is na enkele jaren van daling weer  
gestegen (ca. 9%). O.a. het gevolg van stijging consumptie prijs maar ook vanwege enkele extra 
activiteiten.  Netto kantine-inkomsten zijn ongeveer 30% van totale inkomsten 
- De contributieinkomsten zijn ongeveer gelijk gebleven . Maken ca. 40% uit van nettoinkomsten. 
- Inning gaat sinds dit seizoen via buro Clubcollect en is succesvol gebleken mede dankzij inzet van onze 
ledenadminstrateur Bart Donkers die bij de opzet nauw betrokken was. 
-  Sponsorinkomsten (15%) ook stabiel;  wel hebben zich meer sponsors aan de club verbonden dankzij 
actieve werving. Maar deze extra inkomsten  zijn pas in administratie van dit lopende seizoen zichtbaar. 
- Totaal inkomsten ca. €10000,- hoger dan in voorafgaande seizoen 
- Grootste kostenpost zijn de huisvestingskosten (34%) – onroerend goed; zijn afgelopen seizoen met  
€6000,- gestegen (m.n. onderhoudkosten). 
- Personeelskosten , zoals kosten trainers  tezamen  met vrijwilligersvergoedingen volgen met 25%.  
- huur sportvelden gedaald ,ivm.  overtallig zijn van 1,5 veld, hoeft geen huur meer voor worden betaald. 
- voor onderhoud daarvan wordt echter ook geen geld ter beschikking gesteld door gemeente!  
- wedstrijdkosten zijn wel enigszins gestegen.    
- bijdragen die aan de KNVB moeten worden betaald zijn gelijk gebleven 
Jan Emonts: heeft indruk dat KNVB voor die bijdragen bijna niets terug doet. Wellicht gezamelijk met 
andere clubs hiertegen in verweer komen.  
Antwoord Bestuur:  Er is nu eenmaal een bondsapparaat wat gefinancierd moet worden en daarnaast is 
het ook niet zo dat KNVB hier niets voor terugdoet. Als voorbeelden: denk alleen maar al aan beleid, (wed-
strijd-)administratie, wedstrijdplanning, aanstelling scheidsrechters (reiskostenvergoedingen e.d.) enz.. 
Daarnaast biedt KNVB ook ondersteuning (bij ons o.a. momenteel Project Toekomst VV Baarlo!),training-
en, organiseert themabijeenkomsten enz.Niettemin kan hier wel kritisch naar gekeken wor-den en zonodig 
KNVB hierop aanspreken en vuist maken richting KNVB, al of niet in samenwerking met bijv. VVV-Venlo  en 
andere clubs. Jan Emonts wil zich samen met Ruben Peeters namens VV Baarlo hiervoor sterk maken. 
- In vergelijking met andere clubs in omgeving zitten we als club overigens nog goed. 



 

 

 
-  m.b.t. onderhoud acommodatie is door Gemeente over 2016 een budget van €24000 verstrekt, 
waarvan inmiddels €11000 in eerste halfjaar is verbruikt.  Als dit 2e halfjaar blijft, houden we geld over.  
Hay Ewalds merkt vanuit vergadering op dat onderhoudskosten extreem laag waren en dit in (nabije) 
toekomst best anders kan zijn. Dus niet rijk rekenen! Eventueel overschot reserveren voor opvangen van 
tegenvallers in onderhoudskosten en niet als opbrengst zien. In algemeen stelt Hay zou liquiditeit flink stuk 
hoger moeten zijn om te spreken van een echt gezonde vereniging! 
Jan Emonts vindt personeelskosten in verhouding erg hoog, zeker afgezet tegen de kantineopbrengsten. 
- Begroting 2016-2017 is opgaande trend doorgetrokken en  wordt na jaren van tekort weer gestreefd 
naar klein overschot op de exploitatierekening.  Zal echter niet zonder extra inspanningen van allen gaan! 
- Controle en vaststelling kascontrolegroep/déchargeverlening : De kascontrolegroep bestaande uit  Jan 
Emonts, Marcel Thijssen en Marina v.d. Kerkhof heeft de boeken/ kasstukken  namens de leden onlangs 
gecontroleerd en volledig in orde bevonden, hetgeen bij monde van  Jan Emonts in de vergadering wordt 
bevestigd (“goede vastlegging; goede structuur, keurig uitgewerkt; 4-ogen-principe aantoonbaar toege-
past”).  Jan Emonts is aftredend. Bram Ebus  meldt zich na een oproep door het bestuur vrijwillig aan als 
vervanger. De vergadering verleent  penningmeester en bestuur  vervolgens – onder dankzegging door de 
voorzitter -  décharge.  
- Contributies: Onder voorbehoud van onvoorzienbare zaken die financiële basis aantasten is bestuur niet 
voornemens de contributie voor het komende seizoen 2017-2018 te verhogen anders dan de normale 
indexering (3%) en eventuele verhoging van de KNVB-bijdrage die per lid wordt ingehouden. Dit laatste 
wordt overigens niet voorzien.  Geen opmerkingen hierover door de algemene ledenvergadering. 
 

7. Bestuursverkiezingen 
- Volgens functierooster van aftreden zijn Ruben Peeters  (penningmeester), Edwin Peeters  (lid namens 
Veteranencommissie).  Beide zijn herkiesbaar gesteld middels bindend voordrachten 
- Sjack Janssen (voorzitter AB) is op eigen verzoek  tussentijds aftreedbaar en niet meer herkiesbaar. 
Per de vergadering nog geen kandidaat beschikbaar om functie van voorzitter in te vullen.  
Zolang vacature van voorzitter niet ingevuld is zal secretaris Len Gielen conform statuten uit hoofde van zijn 
functie als vice-voorzitter per direct fungeren als interim-voorzitter.  Zet als eerste de bestuursverkiezing in 
werking. Enkele leden worden bereid gevonden stembiljetten uit te delen en stemmen te tellen. 
 
Uitslag bestuursverkiezingen: 
Uitgebrachte aantal stemmen     : 43, waarvan 42 geldig  en 1 ongeldig 
Ruben Peeters   : 39 stemmen voor, 1 tegen en 2 blanco 
Edwin Peeters   :  41 stemmen voor,  0 tegen en 1 blanco 
 
- Beide bestuursleden worden dus met grote meerderheid herkozen in het Algemeen Bestuur.  
- Interim-voorzitter Len Gielen bedankt de leden van de stemcommissie en  feliciteert verder de beide 
herkozen bestuursleden. Hij spreekt tevens alvast een kort dankwoord uit richting Sjack Janssen wegens 
bewezen diensten als bestuurslid en als voorzitter en overhandigt hem tevens alvast als blijk van waardering 
enkele attenties.  Zoals gebruikelijk zal van Sjack Janssen nog officieel  afscheid als bestuurslid/voorzitter 
worden genomen  op de Nieuwjaarsreceptie in januari a.s. 
 

8.  Rondvraag 
- Hay Ewalds:  wijst nog eens op het (club)belang om te letten op drankgebruik van leden en bezoekers onder 
de 18 jaar. Wettelijke regel is geen alcohol onder de 18!  Bij ongevallen is club in het geding en kunnen 
bijvoorbeeld  ook bestuursleden verantwoordelijk worden gesteld! Moeten we met z’n allen niet willen. 
Antwoord bestuur :  Is ook clubbeleid. Niet altijd makkelijk te handhaven overigens. Hierop letten is niet alleen 
zaak van medewerkers achter de bar, maar ook van ouders, leiders en eigenlijk  alle leden! 

 - verder geen vragen en opmerkingen meer vanuit de vergadering 
 
9.  Sluiting : Niets meer aan de orde zijnde sluit interim-voorzitter Len Gielen om ca. 22.30 uur de algemene 

ledenvergadering en dankt de vergadering voor de positief kritische bijdrage. 
  
Notulen vastgelegd door :    Len Gielen (secretaris/interim -voorzitter 



 

 

Notulen  van de Extra Algemene Ledenvergadering van  VV Baarlo ,  
gehouden op woensdag 14 december 2016 in het clubgebouw in De Meeren. 

_____________________________________________________________________________________ 
 
1. Opening 

Interim-voorzitter Len Gielen (LGI)  opent om even na 20.00 uur de vergadering en heet alle aanwezigen (42 
stemgerechtigde leden) welkom.  Deelt nog mede dat de Nieuwjaarsbijeenkomst zal plaatsvinden op vrijdag 
6 januari a.s., waarbij er diverse jubilarissen worden gehuldigd en ook officieel afscheid zal worden genomen 
van Sjack Janssen die zoals bekend  enkele weken geleden op Algemene Ledenvergadering is afgetreden als 
voorzitter. Nodigt nogmaals eenieder uit dan aanwezig te zijn om samen te zorgen voor een waardig “decor”. 
 

2. Voorstel invoering kledingfonds met ingang van seizoen 2017-2018 
Wat de  invoering van een kledingfonds inhoudt is onlangs al uitgebreid gepresenteerd op de reguliere 
Algemene Ledenvergadering. Voor de nu aanwezigen die er toen niet waren doet Jules Dorssers vooraf 
aan de stemming over dit voorstel nogmaals een korte presentatie . Waarom invoering, wat houdt het in, 
wat zijn kosten, voordelen, leverancier  e.d.. 
Na beantwoording van enkele vragen hieromtrent door enkele aanwezige stelt LGI,  onder dankzegging 
aan Jules voor de toelichting, aan de vergadering voor om over te gaan tot stemming over invoering van 
dit voorstel. Geeft tevens aan dat deze stemming, omdat het niet over personen gaat, statutair middels 
opsteken van hand kan i.p.v. schriftelijk. De vergadering gaat daarmee akkoord en het voorstel wordt 
vervolgens unaniem door de aanwezige leden aanvaardt.  
Voorbereiding van invoering van het kledingfonds kan dus van start gaan. 
 

3. Bestuursverkiezingen 
Noodzakelijk in kader van de invoering van de nieuwe organisatiestructuur en het feit dat er inmiddels 
kandidaten beschikbaar zijn om de vacante bestuursfuncties in te vullen.  
 
Op eigen verzoek tussentijds aftredend i.v.m. invoering nieuwe organisatiestructuur: 
 Lid  namens Veteranencommissie: Edwin Peeters (Voorzitter Veteranencommissie) 
 Wegens opheffing veteranencommissie volgens nieuwe organisatiestructuur 

 Lid  namens Seniorencommissie : Twan Jacobs (Wedstrijdsecretaris)  
 Blijft wel functie van wedstrijdsecretaris continueren. 
 Lid  namens Technische Commissie : Mat Hovens (Voorzitter Technische Commissie)  
 
Kandidaat gesteld ter invulling vacatures: 

 Bestuursfunctie van Voorzitter/lid Dagelijks Bestuur: Jules Dorssers 
verkiesbaar gesteld middels bindende voordracht door Bestuur 

   Bestuursfunctie van lid namens Seniorencommissie: Edwin Peeters 
verkiesbaar gesteld middels bindende voordracht door Seniorencommissie 

 Bestuursfunctie van lid namens Jeugdcommissie: Edward Smedts 
verkiesbaar gesteld middels bindende voordracht door Jeugdcommissie 

  Bestuursfunctie van lid namens Technische commissie: René Janssen 
verkiesbaar gesteld middels bindende voordracht door Technische Commissie 

 
Uitslag bestuursverkiezingen en Bestuurssamenstelling vanaf  heden: 
Uitgebrachte aantal schriftelijke stemmen: 42, allen geldig 
Alle kandidaten worden unaniem, zonder tegenstemmen, gekozen in het Algemeen Bestuur. 
 
Jules Dorssers : Algemeen  voorzitter en lid Dagelijks Bestuur 
Len Gielen : Secretaris/vice-voorzitter en lid Dagelijks Bestuur 
Ruben Peeters : Penningmeester en lid Dagelijks Bestuur 
Edwin Peeters : Bestuurslid namen Seniorencommissie  
Edward Smedts : Bestuurslid namens Jeugdcommissie 
René Janssen : Bestuurslid namens Technische Commissie 
 



 

 

 
 
 
Voorzitter van de vergadering LGI bedankt de leden van de - tijdelijke - stemcommissie (Jan Emonts en John 
van Heur) voor het uitdelen van stembriefjes en telling . Vervolgens feliciteert hij de nieuw gekozen 
bestuursleden en nodigt hen uit achter de bestuurstafel plaats te nemen. En dankt hij Twan Jacobs en Mat 
Hovens  voor hun inzet in de afgelopen jaren  als bestuurslid. Deelt tevens mede dat Twan Jacobs en Mat 
Hovens op verzoek van het nieuwe bestuur voorlopig in een ondersteunende/adviserende rol de 
bestuursvergadering zullen bijwonen. Dus nog geen volledig afscheid. Twan Jacobs blijft onverminderd in 
functie van wedstrijdsecretaris en daarmee lid Seniorencommissie. Mat Hovens blijft in functie als 
Coördinator E-categorie en lid Technische Commissie.  
 

3.  Rondvraag 
- geen vragen meer vanuit de vergadering 

 
4.  Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter van de vergadering LGI, onder dankzegging aan de 
aanwezige leden voor hun positieve bijdrage, om ca. 21.30 uur de vergadering. 
 

  
Notulen vastgelegd door :    
 
 Len Gielen (secretaris) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 Algemeen Jaarverslag  VV BAARLO seizoen 2016 / 2017 
 
 

Bestuurlijk  
 
Samenstelling van het Algemeen Bestuur  tijdens het seizoen:  
Jules Dorssers   voorzitter, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Len Gielen   secretaris/vice-voorzitter, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Ruben Peeters   penningmeester, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Edwin Peeters   lid namens Seniorencommissie  
Edward Smedts   lid namens Jeugdcommissie 
René Janssen   lid namens Technische Commissie 
    
Tijdens de Algemene Ledenvergadering op 24 november 2016 waren statutair aftredend maar wel weer 
herkiesbaar Ruben Peeters (Penningmeester) en Edwin Peeters (Bestuurslid Veteranenafdeling). Beide heren 
werden weer door de vergadering praktisch unaniem  weer herkozen. Tevens was voorzitter Sjack Janssen - op 
eigen verzoek - aftredend, maar niet meer herkiesbaar. Omdat er ter vergadering nog geen kandidaatopvolger 
bekend was heeft secretaris / vice-voorzitter Len Gielen tijdelijk als interim de voorzittersfunctie aanvaard. Dat 
interim-voorzitterschap was uiteindelijk maar van korte duur, want een 3-tal weken later al, op 14 december 
2016, werd een extra Algemene Ledenvergadering ingelast en onderging het bestuur grotendeels een 
metamorfose. Dit als gevolg van de invoering van een aangepaste organisatiestructuur die ook vanaf die 
vergadering na goedkeuring door de aanwezige leden van kracht werd. Allereerst werd daardoor het bestuur 
teruggebracht van 7 naar 6 leden. Gevolg van het feit dat de Veteranenafdeling werd ondergebracht bij de 
Seniorencommissie, die nu de belangen van senioren, zaalleden én de veteranenleden behartigt.  
Van het zittende bestuur maakten Twan Jacobs (Bestuurslid Seniorencommissie) en Mat Hovens (Bestuurslid 
Technische Commissie) vrijwillig plaats. Zij hadden sowieso al eerder kenbaar gemaakt max. dit seizoen nog af te 
maken als bestuurder. Edwin Peeters trok zich tevens terug als Bestuurslid Veteranencommissie die immers 
opgeheven werd , maar was direct weer herkiesbaar voor de nu vacante functie van Bestuurslid 
Seniorencommissie. René Janssen werd verkiesbaar gesteld als nieuw Bestuurslid Technische Commissie. 
Daarnaast was er inmiddels ook een nieuwe kandidaat voorzitter in de persoon van Jules Dorssers. Allen werden 
door de vergadering  zonder tegenstemmen gekozen in het bestuur. Alleen Len Gielen (Secretaris) en Ruben 
Peeters (Penningmeester) bleven vanuit het voorgaande bestuur in functie binnen het nieuwe bestuur, waarin in 
de loop van het seizoen geen wijziging meer is gekomen qua samenstelling. 
 
Afscheid  van voormalig voorzitter Sjack Janssen en jubilarissen 

Op de Nieuwjaarsbijeenkomst werd officieel afscheid genomen van de teruggetreden voorzitter Sjack Janssen, die 
op voorspraak van het nieuwe bestuur door een bondsvertegenwoordiger  op grond van zijn jarenlange 
verdiensten voor de club - waaronder 10 jaar als voorzitter - werd onderscheiden met de “Gouden Speld” van de 
KNVB. Tijdens die avond en deels ook in het verder verloop van het seizoen zijn er weer jubilarissen gehuldigd.  
Eén bijzondere jubilaris namelijk Faan Bol, liefst 70 jaar lid en daarmee oudste lid van VV Baarlo. Tevens wegens 
50 jaar lidmaatschap: Wiet Crienen, Hay Driessen, Hay Heines, Hans Moors en Cor Trepels. En verder wegens 25 
jaar lidmaatschap: Henk Muijsers, Twan Smedts, Flip van Cauwenberghe, Wouter Peeters, Jeroen Rutten en Erik 
Theunissen.  

 
Belangrijkste algemeen bestuurlijke en organisatorische zaken 
- het bestuur is direct slagvaardig van start gegaan met de nieuw opgestelde organisatiestructuur. In 
samenwerking met de Projectgroep Toekomst VV Baarlo is de bezem door de organisatie gegaan en daar waar 
nodig aangepast cq. uitgebreid. Ook de personele invulling daarvan is aangepakt. Deels is dit proces nog steeds 
gaande. Met ondersteuning van de commissies en werk- en projectgroepen alsmede overige vrijwilligers zijn er 
tevens al diverse concrete zaken opgepakt , gerealiseerd of nog volop gaande. Er waait duidelijk een nieuwe frisse 
wind door de vereniging! 
- ook is er wat gedaan aan een betere informatievoorziening vanuit het bestuur naar de leden. Via  een speciale 
rubriek op de  website en via Facebook wordt gecommuniceerd naar de leden over thema’s en zaken – zover dit 
openbaar kan - die binnen het bestuur worden afgehandeld en welke besluiten daaromtrent worden genomen. 



 

 

 
- vanaf het nieuwe seizoen is het nieuwe seizoen is een kledingfonds ingevoerd, wat o.a. ook in samenwerking 
met derden  geresulteerd heeft in een hernieuwde clubkledinglijn. Alle spelende leden betalen een jaarlijkse 
kledingbijdrage en krijgen hiervoor een wedstrijdtenue ter beschikking. Daardoor zijn teams en leden niet meer 
afhankelijk van tenuesponsoring, maar zijn deze natuurlijk wel nog altijd welkom en zelfs noodzakelijk om de 
kosten te kunnen drukken en de bijdrage voor het kledingfonds op een aanvaardbaar niveau te houden.  Voordeel 
is dat team voorzien kan worden van een – uniform – clubtenue en niet alleen teams/leden met teamsponsors dit 
voordeel hebben. 
- vanwege het 90-jarige jubileum van de club is er in de loop van het seizoen een projectgroep samengesteld die 
de voorbereiding en organisatie van het jubileumfeest op zich heeft genomen. Het is een intern feest geworden 
dat inmiddels in september jl. uiterst gezellig en succesvol heeft plaatsgevonden met dank aan de leden van deze 
werkgroep. 
- in het kader van dit jubileum is er tevens het idee opgepakt om weer net als een aantal jaren geleden een 
fotoverzamelalbum project op te zetten. Dit in samenwerking met de plaatselijke COOP. Dit album functioneert 
tevens als jubileumboek.  Daarvoor is door veel vrijwilligers heel veel werk verricht voor opstellen van teksten en 
het maken van de benodigde foto’s van praktisch alle leden (spelers en kader). Dankzij hun is dit inmiddels gelukt 
en loopt de actie momenteel succesvol bij de COOP in Baarlo. 
- op een initiatief van en gesponsord door de Rabobank is er een Werkgroep MVO ingesteld die maatschappelijk 
gerelateerde activiteiten van de grond gaat proberen te krijgen die wel een link hebben met de (voetbal)sport, 
zoals  momenteel bijvoorbeeld Wandelvoetbal voor 60-plussers, BHV-instructie ook voor niet-leden op onze 
accommodatie enz. En dit zijn nog maar de eerste ideeën. 
- geen details hier over het financieel reilen en zeilen. Dat wordt ter vergadering uitgebreid behandeld.  Algemeen 
kan wel worden vermeld dat het onder controle houden van de financiële situatie een voortdurend en voornaam 
aandachtspunt van het bestuur blijft. Een absolute voorwaarde voor het gezond houden van de vereniging en 
daarmee het voortbestaan ervan!  
 
Accommodatie 
- met de Gemeente Peel en Maas is op basis van een Meerjaren Onderhoudsplan (MOP) voortdurend overleg 
over het noodzakelijke onderhoud en door wie dit financieel bekostigd dient te worden.  Kortweg gezegd betaalt 
de Gemeente in mindere of meerdere mate mee aan groot onderhoud en nieuwe voorzieningen noodzakelijk 
voor de uitoefening van de sport (kantine bijv. valt daar niet onder) en komt het klein onderhoud geheel voor 
rekening van de vereniging. Daarbij is er een spanningsveld van wat valt onder groot respectievelijk klein 
onderhoud.  Dat blijft voortdurend onderwerp van overleg over wie de rekening betaalt. Het bestuur wordt hierin 
significant gesteund door leden van de Werkgroep Accommodatiebeheer, dankzij hun kennis van de materie. 
-  het afgelopen seizoen is i.s.m. en bekostigd door  Chateau De Raay tevens het hoofdveld grondig onder handen 
genomen waarbij er zelfs een speciale fieldmanager van de KNVB is ingeschakeld die het project heeft gemanaged 
en mede dankzij de inzet van onze eigen WG Accommodatiebeheer ook heeft gerealiseerd. Als tegenprestatie laat 
VV Baarlo teams die te gast zijn bij Chateau De  Raay toe op haar accommodatie. Concreet is dit afgelopen 
seizoen één team geweest, namelijk het Schotse Nationale Vrouwenteam wat deelnam aan de Woman’s-EURO 
dat in Nederland plaats vond. Een bijzonder aangename ervaring die de club ook de nodige positieve promotie 
heeft bezorgd. 
 
Kantine 
De grootste inkomstenbron bleef en blijft zoals altijd de kantineomzet. Het bestuur is er in geslaagd de werkgroep 
kantinebeheer weer vorm te geven. De personele bezetting van de kantine kende afgelopen seizoen echter – met 
name op de zondag -  ook nog de nodige hobbels. Desondanks is het gelukt de kantine voortdurend open te 
houden en is de omzet en het nettoresultaat stabiel daardoor redelijk stabiel gebleven. Mede natuurlijk ook 
dankzij wat extra activiteiten die er zijn georganiseerd in de loop van het seizoen.  Een woord van dank voor allen 
die werk en energie hebben gestoken in het kantinegebeuren en de activiteiten daaromheen is hier dan ook weer 
op zijn plaats. De reeds eerder gedane oproep aan de leden om hierin mee te blijven denken en waar mogelijk 
ook in mee te werken, blijft van kracht. Het is immers  in het belang van de club en daarmee van ons allen! In het 
komende jaar zal vanuit het bestuur veel aandacht besteed worden aan het kantinegebeuren om weer een 
stabiele situatie op langere termijn te realiseren in organisatorische én personele zin. 
 
 



 

 

Activiteiten 
Met dank aan o.a. de leden van de Werkgroep Activiteiten en andere vrijwilligers/teams binnen en buiten de 
vereniging zijn er in het seizoen 2016-2017 wederom diverse activiteiten buiten het ‘voetbalspelletje’ om 
georganiseerd zowel voor senioren als de jeugd,  zoals o.a. de traditionele Jeugdvoetbalweek, Nieuwjaars-
bijeenkomst, seizoensafsluitingen , kader-, koppelquiz-, kaart-  en (nieuwe) thema-avonden (bijv. Barcompetitie 
en Beerpongen)  enz. , zodat ook op een andere wijze tijdens het seizoen aan ontspanning en clubbinding werd 
gedaan. Zie ook de berichten en verslagen  in woord en beeld daarvan in het nieuwsarchief op de clubwebsite 
en/of op de facebookpagina . 
 
Sponsoring 
- in het seizoen 2016/2017 mocht de club dankzij de inzet van de WG Fondsenwerving  een flink aantal nieuwe 
sponsors verwelkomen en werden ook een aantal contracten van bestaande sponsors verlengd en soms 
verbeterd.  Een en ander heeft dan ook dit afgelopen seizoen weer een positieve impuls gegeven aan de 
sponsorinkomsten.   
- de beide hoofdsponsors Caroz en Enjob gingen het 2e jaar in van hun hoofdsponsorschap. De samenwerking in 
het eerste jaar is heel positief en zonder wanklank verlopen. Het bestuur bedankt beide hoofdsponsors voor hun 
voortdurende steun en vertrouwen in onze vereniging.   
- ook een extra dankwoord daarvoor aan alle overige sponsoren die in welke vorm dan ook de club steunen. 
Middels een door de WG Fondsenwerving georganiseerde sponsordag is hier in de vorm van een gezellig en goed 
bezocht  schietevenement bij de plaatselijke schutterij  ook uiting aan gegeven. De kosten van deze activiteit 
wordt overigens grotendeels door de sponsors zelf gedragen.  
- daarnaast is er een nieuw sponsorinitiatief geïntroduceerd , namelijk Vrienden van VV Baarlo. Dat initiatief is 
met veel enthousiasme in de “markt” gezet en ook omarmd geworden. Inmiddels loopt het aantal Vrienden van 
VV Baarlo al op richting de 90 en is het ‘magische’ aantal van 100 in zicht!   
- alles met dank aan de leden van de Werkgroep Fondsenwerving voor hun inzet in deze.  
 
Sportieve prestaties (algemeen) en clubarbitrage 
- sportief gezien was het mager bij de senioren. Het seizoen 2016-2017 leverde helaas geen kampioenen noch bij 
de heren noch bij de vrouwen. Ook geen periodetitels ditmaal. Bij de jeugd werden er uiteraard wel weer een 
aantal titels in de wacht gesleept. Zo werd team JO9-1 najaarskampioen en in de voorjaarsreeks grepen JO9-3,  
JO15-2 en JO17-1 de titel   
- Baarlo 1  - voor het 3e seizoen onder leiding van hoofdtrainer Rob Geenen -  werd een zwaar seizoen voorspeld, 
maar behaalde met en gedeelde 5e plek uiteindelijk ruimschoots de doelstelling, te weten handhaving van de 3e 
klas status. Bijna had er zelfs meer ingezeten. De eerste periodetitel met recht op promotienacompetitie werd 
namelijk slechts op doelsaldo gemist. Een knappe prestatie.  
- Baarlo2 handhaafde zich in de reserve 4e klasse.  Zowel Rob Geenen als assistent René Janssen toonden zich 
bereid ook in het seizoen 2017-2018 weer de selectiegroep onder hun hoede te nemen.  
- Baarlo 1 Zaal streed tot op de laatste competitiedag voor behoud van het hoofdklasserschap, maar slaagde daar 
helaas niet in. Baarlo 2 en 3  Zaal handhaafden zich sportief gezien, maar na het seizoen stopten diverse spelers 
waardoor de zaal voor het seizoen 2017-2018 is gereduceerd tot nog slechts één team, te weten Baarlo 1 Zaal, 
dat als gevolg van de degradatie nu in de 1e klasse uitkomt. 
- bij deze dank verder aan alle clubarbiters voor het mogelijk maken van het spelen van wedstrijden voor de 
lagere teams bij senioren en junioren. Het was niet gemakkelijk alle wedstrijden van arbitrage te voorzien. Toch is 
de clubarbiters en met medewerking van (andere) vrijwilligers of ouders gelukt alle wedstrijden door te laten 
gaan. De zorg voor voldoende clubarbiters is en blijft een punt van aandacht voor toekomstige seizoenen. Hierbij 
een oproep aan leden, al is het maar een of enkele keren,om  ook eens de fluit te hanteren met name bij de 
jeugdteams. Het zou de vereniging en dus vooral de teams geweldig helpen. Samen een probleem oplossen heet 
dat! 
 
Tot slot 
Het bestuur wil tenslotte  bij deze van de gelegenheid gebruik maken om haar erkentelijkheid uit te spreken aan 
het gehele kader, kortom alle vrijwilligers, die zich  ook afgelopen seizoen 2016-2017 op enigerlei wijze voor de 
vereniging hebben ingezet.  Allen enorm bedankt  !  
 
Verslag namens bestuur: Len Gielen (secretaris) 


